
EGOVERNAMARTÍ VA AFIRMAR EL 22 DE GENER QUE EL CONTRACTE DEL JURISTA ENCARA NO ESTAVA “VIGENT”

El nou cap del gabinet jurídic,
Emilio Torrejón Puchol, va co-
mençar a treballar la primera set-
mana de gener un cop va dispo-
sar de l’autorització, segons van
informar diferents fonts properes
al cas. Torrejón va ser contractat
per dirigir el departament legal
de l’executiu i ja estava desenvo-
lupant la feina a principis d’a-
quest mes. El fet que ja fos opera-
tiu no desvetlla, però, si ha signat
o no un contracte de vuit mil eu-
ros mensuals, tot i que pel fet
d’estar treballant es presuposa
que existia una relació contrac-
tual encara que fos de tipus ver-
bal. Toni Martí va declarar el 22
de gener que “a hores d’ara no hi
ha cap contracte signat” amb To-
r rejón i va afegir que “en tot cas
vull que quedi clar que, evident-
ment, s’està treballant en aquest
contracte i que encara s’ha de
completar”. El cap de Govern va
concloure que “el contracte no
està vigent”.

Emilio Torrejón va ser durant
nou anys (des del 2007 fins al
2015) director general de l’advo-
cacia del govern de la Generalitat
valenciana. Va ser rellevat amb la
derrota del Partit Popular (força
política a la qual està molt vincu-
lat) en les últimes eleccions auto-
nòmiques que van portar el so-
cialista Ximo Puig a presidir
l’executiu valencià. Els últims es-
càndols que s’han fet públics so-
bre corrupció a València durant
el govern del PP encara han fet
enfadar més a part dels advocats
andorrans, segons van informar
ahir fonts dels lletrats. Es consi-
dera que nomenar com a cap del
gabinet jurídic algú que ha estat
dirigint el departament legal de la
comunitat valenciana en els anys
de múltiples casos de corrupció
al voltant d’aquell executiu no cor -
respon a la imatge que hauria de
donar el Govern d’Andorra. Els
advocats mantenen, però, que el
primer motiu d’enfadament amb
Govern és el fet de no haver con-
vocat un edicte per a la contracta-
ció d’un cap de gabinet andorrà
tal com marca la llei. Entenen
que Govern ha agafat un estran-
ger saltant-se la legislació de for-
ma flagrant.

RICARD POY

Andorra la Vella

El cap del gabinet jurídic està
treballant des de principi de gener
Es mantenen els dubtes sobre si Emilio Torrejón ha firmat o no el contracte pel qual hauria de percebre vuit
mil euros mensualsSEls nous casos de corrupció a València fan augmentar la indignació entre els advocats
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El president de Socialdemocrà-
cia i Progrés (SDP), Jaume Bar-
tumeu, va assegurar ahir que la
contractació d’Emilio Torrejón
com a assessor jurídic de l’exe-
cutiu representa “un menys-
preu  del Govern vers els profes-
sionals del país”. I hi va afegir
que, en aquest cas, “no calen
edictes, es contracta al mercat
del país veí, i si els treballadors
estan recomanats pel partit de
Mariano Rajoy, millor”. Bartu-
meu va defensar que “a Andorra
hi ha talent més que suficient”
perquè algú del país ocupi el
càrrec, i va preguntar-se “de què
ha servit tota la legislació  per
regular els col·legis professio-
nals”, si al final “el conjunt de
contractacions de l’administra-
ció es poden fer al marge d’a-
quests”.

Al seu torn, el conseller gene-
ral Víctor Naudi va lamentar
que “actuacions com aquesta
no ajuden, i de cara als nostres
joves són un mal exemple”. En
aquest sentit, va afirmar que “si
els joves veuen que es confia
més en gent de fora, quin futur
els espera si veuen que el seu ta-
lent no es valora?”. A més, Naudi
va assenyalar que el fet que Tor -
rejón sigui proper al PP i vingui
d’una comunitat autònoma on
van proliferar els casos de cor -
rupció “no reforça la nostra cre-
dibilitat com a país”. 

Així mateix, Bartumeu consi-
dera que aquest afer no deixa
clara quina és la posició del Go-
vern, ja que “mentre Martí diu
que el contracte no està signat,
Espot diu tàcitament a les xar-
xes socials que sí. Que es posin
d’acord entre ells”, va reclamar. 

D’altra banda, Naudi es va
mostrar favorable que els ger-

mans Cierco compareguin a la
comissió especial de vigilància i
prevenció de risc per a l’estabili-
tat financera, una proposta im-
pulsada des del grup demòcrata
i que ha secundat també la ban-
cada liberal. “Jo veuria bé que
en benefici de la transparència
es pogués dur a terme aquesta
compareixença”, va ressaltar el
parlamentari, tot recordant que,
a diferència dels responsables
dels organismes parapúblics,
que tenen l’obligació de compa-

rèixer periòdicament al Consell,
en el cas de particulars aquesta
participació “és voluntària”. En
tot cas, va ressaltar que “com
més informació hi hagi, millor
per a tots”, perquè “aquí hi ha un
núvol que no deixa veure què és
el que està passant”.

Naudi va insistir en el fet que
una compareixença dels ger-
mans Cierco permetria “més
transparència, que és del que
sempre m’he queixat d’aquesta
comissió”. Un grup de treball al
qual el conseller descarta, ara
com ara, tornar a incorporar-se.
“Si el plantejament canvia, po-
dria tornar-hi en qualsevol mo-
ment”, perquè, va recordar, “tinc
el meu dret de poder-hi assistir”.
Amb tot, i tenint en compte
“com ha anat i les darreres com-
pareixences”, Naudi es va refer-
mar en “el que ja vaig dir al
principi: de ben poca cosa ser-
veix aquesta comissió”. 

JORDI SALAZAR

Andorra la Vella
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SDP veu “menyspreu als professionals del país”

Jaume Bartumeu

“Mentre Martí diu que
el contracte no està
signat, Espot diu que sí.
Que es posin d’acord”
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